
 

Geachte Raadsleden, 

 

Mijn naam is Esther Brasser, ik ben sinds juni 2009 directeur van Haarlem 

Marketing. Mij is ingefluisterd door verschillende mensen om dit inspreken niet 

zelf te doen want ‘prediken voor eigen parochie’  staat nooit goed. Dat zal ik 

dan ook niet doen, ik predik niet voor eigen parochie , ik predik voor de stad 

Haarlem ! 

Want allereerst wil ik namens Haarlem Marketing met klem aangeven dat wij 

ons realiseren dat de stad Haarlem moet bezuinigen. Vandaar dat wij wat 

betreft de bezuinigingen ook vanuit onze subsidie al een flinke duit in het zakje 

doen; Van de 7 ton die wij tot vorig jaar kregen, leveren wij dan ook al 135.000 

euro in, dit is bijna 20% ! Deze bezuiniging staat al vast en hebben wij in de 

begroting verwerkt. Nu is het voorstel om daarbovenop nog eens 100.000 euro 

te bezuinigen, dat zou betekenen dat wij dan nog ns 18% en in totaal 34% van 

onze initiele subsidie zouden moeten inleveren.  

Welnu, Een deel van die 100.000 is mogelijk en daarvoor hebben wij een plan; 

Wij hebben toch gekeken naar kansen en mogelijkheden; dat is natuurlijk de 

prachtige vierschaar waar we vanaf eind november 2013 ons VVV kantoor 

hebben. Door deze locatie kunnen we efficiënter werken en meer verdienen 

aan merchandise, stadswandelingen en ticketverkoop; We kunnen door de 

overzichtelijke locatie minder oproepkrachten gebruiken en hebben we  

 afscheid genomen van een van de medewerkers. Tezamen met de lagere huur 

kunnen we hierdoor vanaf 2014 al 25.000 euro bezuinigen op behuizing en 

personeel tot aan maximaal 40.000 in 2015. Dat is het maximaal haalbare. 

100.000 bezuinigen is niet verantwoord, dit zou snijden in ons werk achter de 

schermen, in de back-office, wat betekent dat: 

We een minder actuele website www.haarlem.nl hebben, minder direct of niet 

meer kunnen inspelen met twitter en facebook berichten , geen online 

platform meer kunnen bieden voor onze Haarlem Partners, die al kort na de 

lancering 40% meer bezoek kregen op hun website via Haarlem.nl, we geen 

http://www.haarlem.nl/


samenwerking meer hebben met Amsterdam Marketing en dus geen 

vermelding van Haarlem meer hebben op de IAmsterdam card, geen deelname 

meer voor de Haarlem Partners aan de zakelijke zoekmachine van Amsterdam 

congress Board, geen samenwerking meer zal zijn met ACP waardoor geen 

uitvoering kunnen geven aan versnelling op het gebied van het riviercruise 

toerisme , er zullen geen billboards meer staan op Schiphol in het toeristen 

seizoen, we zullen geen voeding meer kunnen geven  aan de werkgroep 

‘Amsterdam bezoeken , Holland zien’ die authentic Haarlem op basis van ons 

advies in al haar uitingen opneemt, er zal geen afspraak en exposure meer zijn 

in locale en nationale kranten zoals het Parool het afgelopen jaar, waar de 

Haarlemse uitagenda een belangrijk medium is geworden voor de culturele 

instellingen in Haarlem en die een prachtige special aan onze stad wijdde eind 

november.  

Dit alles resulteert er in dat de zichtbaarheid van Haarlem binnen de Metropool 

Regio Amsterdam wat onze belangrijkste bron is maar ook op lokaal, nationaal 

en internationaal verband zal afbrokkelen en er dientengevolge uiteindelijk ook 

minder bezoek (zakelijk, recreatief en cultureel) naar Haarlem zal komen.  

En als we bedenken dat een toerist tussen de 40 en de 50 euro uitgeeft per 

bezoek bij ondernemers in de stad, is de link met een positieve invloed op de 

economie en de werkgelegenheid in Haarlem en dan specifiek de jongeren 

werkgelegenheid die toch al onder druk staat, snel gelegd.  

Er is uitgerekend dat er op het gebied van city marketing in de mra sprake is 

van een multiplier van 44, dit betekent dat 1 euro investering in city marketing 

44 euro oplevert. Ik hoop dat ik u heb kunnen uitleggen hoe dit in zijn werk 

gaat. 

En ook dat dus verdere bezuiniging dan de door ons aangegeven mogelijke 

40.000 euro bovenop de al opgelegde bezuinigingen van 135.000 euro zo zal 

insnijden op de activiteiten van onze backoffice en onze stad veel meer dan 

60.000 zal kosten dan dat het ons aan bezuiniging zal opleveren. 

Dank voor uw aandacht.  

 


